

## Larry Budge

---

**From:** Larry Budge  
**Sent:** April 23, 2015 5:25 PM  
**To:** Don Bouchard @ home; Dean Babuin; Sherry Hunt; Jacquelin Carrier; Karen Zoller @ home; Richard Hilson; Mariette Beaudet; Randy Olynyk @ telus; Marlene O'Neil; Pat St-Georges @ home; Eryn Butterfield; Rob MacDonald; Sarah Leonard; Teri  
**Cc:** Barb Kristjansson; Nathalie Cale; Milton Dyck; Elaine Massie; Bob Kingston; Fabian Murphy; Rick Cormier at home; Sylvie Rochon  
**Subject:** Minutes - procès verbal - Conference calls / Appels téléconférences  
**Attachments:** Rec Votes NC Dec 2014.pdf

To National Council  
Au Conseil national

### ENGLISH

Further to Pat's intervention earlier this week regarding minutes and recorded votes from conference calls - below is a copy of the minutes and recorded votes (attached) that were emailed out after our December conference call; these minutes and votes will be attached to the November 2014 minutes that Council approved earlier this week. We also had a conference call in February to discuss the PSAC's new requirements for investigations; during the discussion Council approved one day training to be delivered regional seminars. I don't have my notes here with me but as you know the training was approved; I believe there was a recorded vote; I will check my notes when I get back to Ottawa and confirm with you next week.

### FRANÇAIS

Suite à l'intervention de Pat plus tôt cette semaine concernant les minutes et les votes enregistrés de conférences téléphoniques - ci-dessous est une copie du procès-verbal et les votes enregistrés (ci-joint) qui ont été envoyés par courriel après notre conférence téléphonique au mois décembre; ces minutes et les votes seront attachés aux minutes Novembre 2014 que le Conseil a approuvé plus tôt cette semaine. Nous avons également eu une conférence téléphonique en février pour discuter de nouvelles exigences de l'AFPC pour les enquêtes; lors de la discussion le Conseil a approuvé une journée de formation à livrer aux colloques régionaux. Je ne ai pas mes notes avec moi, mais comme vous le savez la formation a été approuvé; Je crois qu'il ya eu un vote enregistré; Je vais vérifier mes notes quand je serai de retour à Ottawa et de confirmer avec vous la semaine prochaine.

Larry

>>> Larry Budge 23-Dec-14 16:15 >>>

To: National Council - minutes from conference call December 22 2014

Au: Conseil national - procès verbal appel conférence 22 décembre 2014

### ENGLISH

As per yesterday's conference call, the cost savings measures from June 2013 (see below) have been lifted with the understanding that the decisions will be reviewed on an annual basis. The list of recorded votes are attached. Also, regarding Regulation 4, funding for Regional Seminars, the **Recorded Vote #7** carried unanimously which means that going forward Karen Zoller, Eryn Butterfield and Rob MacDonald will each receive \$12000 annually for the purpose of holding their regional seminar. All other RVP's continue to receive \$6000. Remaining funds of \$9000 (from former Directors) is still available (prior approval required). FYI funding of \$15000 for new members is also still available (prior approval required).

**Reinstate the following activities - to be reviewed annually (costs per year)**

Air travel for Spouse Partner Dependant child (not including AGR Convention) \$6,400 **Recorded Vote #1**  
Executive attending Regional Seminars \$11,500 **Recorded Vote #2 Unanimous**  
Honourariums \$8000 **Recorded Vote #3**  
Interpretation at QC regional seminar \$12,000 **Recorded Vote #4 Unanimous**  
National President to attend local meetings \$35,000 **Recorded Vote #5 Unanimous**  
Salary on weekends \$150 per day **Recorded Vote #6**

### FRANÇAIS

Conformément à la conférence téléphonique d'hier, les mesures de réduction des coûts de juin 2013 (voir ci-dessous) ont été levées avec la compréhension que les décisions seront examinées sur une base annuelle. La liste des votes consignés sont attachés. En outre, concernant le règlement 4, financement des colloques régionaux, le vote # 7 a été adoptée à l'unanimité ce qui signifie qu'à l'avenir Karen Zoller, Eryn Butterfield et Rob MacDonald recevront chacun \$ 12,000 chaque année dans le but de tenir leur colloque régional. Tous les autres VPR continueront à recevoir \$ 6000. Les fonds restants de \$ 9000 (anciens Directeurs) est encore disponible (autorisation préalable est nécessaire). PVI le financement de \$ 15 000 pour les nouveaux membres est toujours disponible (autorisation préalable nécessaire).

### Rétablir les activités suivantes - à réviser annuellement (coûts annuels)

Voyage en avion pour les conjoints (n'inclut pas Congrès AGR ) \$ 6,400 **Vote consigné #1**  
Exécutif aux Colloque régionaux \$ 11,500 **Vote consigné #2 Unanime**  
Honoraires \$ 8000 **Vote consigné #3**  
Interprétation au Colloque régional du QC \$ 12 000 **Vote consigné #4 Unanime**  
Président national aux réunions sections locales \$ 35 000 **Vote consigné #5 Unanime**  
Salaire le week-end 150 \$ par jour **Vote consigné #6**

Larry

**National Council  
Conseil National**

Dec 22 2014  
22 déc 2014

**Recorded Votes/Votes Consignés**

	<b>1</b>	<b>2</b>	<b>3</b>	<b>4</b>	<b>5</b>	<b>6</b>	<b>7</b>
1 <b>Babuin, Dean</b>	2	1	2	1	1	2	1
2 <b>Bouchard, Don</b>	1	1	1	1	1	1	1
3 <b>Butterfield, Eryn</b>	1	1	1	4	4	4	4
4 <b>Carrier, Jacqueline</b>	1	1	1	1	1	2	4
5 <b>Cormier, Rick</b>	1	1	1	1	1	1	1
6 <b>Dyck, Milton</b>	1	1	1	1	1	1	1
7 <b>Friday, Teri</b>	1	1	1	1	1	1	4
8 <b>Hunt, Sherry</b>	1	1	1	1	1	1	1
9 <b>Kristjansson, Barb</b>	1	1	1	4	4	4	4
10 <b>Leonard, Sarah</b>	1	1	1	1	1	1	1
11 <b>MacDonald, Rob</b>	1	1	1	1	1	1	1
12 <b>Murphy, Fabian</b>	1	1	1	1	1	1	1
13 <b>Olynyk, Randy</b>	4	4	4	4	4	4	1
14 <b>O'Neil, Marlene</b>	1	1	1	1	1	2	4
15 <b>Rousseau, Jacques</b>	1	1	1	1	1	1	1
16 <b>St-Georges, Pat</b>	2	1	2	1	1	2	1
17 <b>Zoller, Karen</b>	1	1	1	1	1	1	1
18 <b>Kingston, Bob</b>	1	1	1	1	1	1	1

1=yes/pour 2=no/non 3=abstain/abstention 4=absent